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علـی قربانـی خریـد جدیـد فـولاد از تیـم سـومقاییت درباره حضـورش در جمع 
شـاگردان نکونـام می گویـد: »بعـد از دو سـال غیبـت بـا تیـم خـوب فـولاد بـه 
ایران برگشـتم و ان شـاءالله که سـال خوبی داشـته باشـیم. من نیم فصل هم 
از فـولاد پیشـنهاد داشـتم و آقـا جـواد خیلـی پیگیـر بـود کـه بـه فـولاد بیایـم امـا 
شـرایط پیـش نیامـد. اول فصـل صحبت هایـی شـد و خـودم هـم مایـل بـودم با 

ایشـان کار کنـم.«

شــاهین طاهرخانــی بازیکن نســاجی در مورد تجربــه کار با حمید مطهری 
می گویــد: »آقــای مطهــری خیلــی پر انــرژی اســت و وقــت زیــادی بــرای 
تمرینــات می گــذارد و بــه تمرینات خیلــی اهمیت می دهد و دوســت دارد 
همیشــه با برنامه کار کنیم . خوشــبختانه تقریباً تیم ســال قبل حفظ شده 
و بازیکنــان خوبــی بــه مــا اضافــه شــدند. بــرای همــه بچه هــای تیــم آرزوی 

موفقیــت می کنــم.«

شاهین طاهرخانی:علی قربانی:

از مطهری انرژی می گیرمفصل قبل هم از فولاد پیشنهاد داشتم

 آرمــان قاســمی بازیکــن تیــم ذوب آهــن از اهداف شــان بــرای لیــگ 
بیســت و دوم می گوید: »امســال نســبت به ســال ها قبل زودتر تمرینات مان 
را شــروع کردیــم و جــزو اولیــن تیم  هایی بودیم که تیم را بســتیم. شــرایط مان 
نســبت بــه فصل قبــل که حــدود ۱۴ تغییر ایجاد شــد، قطعاً بهتــر خواهد بود. 
رتبــه بهتــری نســبت به فصل قبل کســب خواهیم کــرد و ســعی می کنیم جزو 

۳ تیم نخســت باشیم.«

آرمان قاسمی:

سعی می کنیم جزو سه تیم باشیم

واکنش باشگاه سپاهان به 
حواشی اخیر

 فرناندز به کلوپ 
شبانه نرفته بود

باشــگاه فــولاد مبارکــه ســپاهان 
نســبت بــه حواشــی اخیــر بازیکن 
جدیــد خــود واکنــش نشــان داد. 
پــس از پایــان اردوی ســپاهان در 
ازمیــت ترکیــه، مانوئــل فرنانــدز 
پیــش از عزیمــت بــه ایــران بــا 
اجــازه کادر فنــی، بــرای دریافــت 
وســایل خود به استانبول مراجعه 
کــرده و پــس از انجــام ایــن کار 
بــرای صــرف شــام بــه رســتوران 
مــی رود. در هنگام حضور فرناندز 
در رســتوران بــر ســر حضــور ایــن 
بازیکــن اســبق بشــیکتاش، بیــن 
هــواداران بشــیکتاش و شــخص 
دیگــری درگیــری فیزیکــی بــه 
وجــود می آیــد کــه در ایــن میــان 
فرنانــدز بــرای میانجیگــری به این 
درگیــری ورود می کند و هیچ گونه 
برخــورد فیزیکی در این مشــاجره 
از ســوی فرناندز به وجود نمی آید. 
بــا توجــه به اینکه فرنانــدز بازیکن 
بشــیکتاش ترکیه بوده و همیشه 
از ســوی برخــی از رســانه های ایــن 
کشــور حاشــیه هایی بــرای ایــن 
بازیکــن ایجــاد می شــده، ایــن بــار 
نیــز حاشــیه جدیــدی از ســوی 
همــان رســانه ها بــرای فرنانــدز 
ایجــاد شــد و متأســفانه برخــی از 
رســانه های داخلــی بــدون در نظر 
گرفتــن چنیــن مــواردی اقــدام بــه 
بازنشــر ایــن خبر کردنــد. در پایان 
باشــگاه فــولاد مبارکــه ســپاهان 
وقــوع هرگونــه درگیــری فیزیکــی 
فرنانــدز و حضــور وی در کلــوپ 
شــبانه در روز های گذشــته را قویاً 

تکذیــب می کنــد.

محکومیت باشگاه 
ذوب آهن

بــه نقــل از ســایت فدراســیون 
فوتبــال، کمیتــه وضعیــت آرای 
خــود را در خصــوص ســه پرونــده 

بــه شــرح زیــر اعــام کــرد:
با توجه به شــکایت نیما علیپور از 
باشگاه پارس جنوبی، این باشگاه 
بــه پرداخــت مبلــغ 600 میلیــون 
ریــال بابــت اصل خواســته و مبلغ 
12 میلیــون ریــال بابــت هزینــه 
دادرســی در حق خواهان محکوم 
شــد. همچنیــن کمیتــه وضعیــت 
نســبت بــه دعــوی خواهــان بــه 
میــزان 500 میلیــون ریــال قــرار رد 

صــادر کرد.
 در پی شــکایت باشــگاه شــاهین 
متیــن  ز  ا شــهر  بو ری  ا شــهرد
کریــم زاده، وی بــه پرداخــت مبلغ 
840 میلیــون ریــال بابــت اصــل 
خواسته و مبلغ 18 میلیون و 312 
هــزار ریــال بابــت هزینه دادرســی 
در حق باشــگاه شاهین شهرداری 

بوشــهر محکــوم گردیــد.
در پرونــده شــکایت رســول زمانی 
از باشــگاه ذوب آهــن اصفهــان، 
ایــن باشــگاه بــه پرداخــت مبلــغ 
575 میلیــون ریــال بابــت اصــل 
خواسته و مبلغ 12 میلیون و 535 
هــزار ریــال بابــت هزینه دادرســی 
در حــق خواهــان محکــوم شــد. 
همچنیــن کمیتــه وضعیت دعوی 
زمانــی را نســبت به مــازاد محکوم 

بــه مــردود اعــام کرد.

پورموسوی: اینجا از من دو انتظار دارند

چرا این همه پشت سر 
لیگ یک حرف وجود دارد؟

الویس کامســـوبا خرید جدید سپاهان 
گذشـــته خیلـــی ســـختی داشـــته اســـت 
و اکنـــون انگیـــزه زیـــادی دارد تـــا بـــا 
درخشـــش در ایـــران کمـــی از ســـختی 
گذشـــته را جبـــران کنـــد. ایـــن بازیکـــن 
آفریقایی الاصـــل گذشـــته تلخـــی دارد. 
او وقتـــی 4 ماهـــه بـــود تـــا آســـتانه مـــرگ 

رفـــت. 
کامســـوبا دربـــاره نقـــش فوتبـــال در 
زندگـــی اش می گویـــد: »در اوایـــل بـــازی 
حرفـــه ای فوتبـــال بـــرای مـــن یـــک رؤیـــا 
نبود. مـــن در اردوگاه پناهندگان بزرگ 
شـــدم. بـــزرگ شـــدن در کمـــپ ســـخت 

بود. تو هیچ چیز دیگری نمی دانستی. 
فقـــط در لحظـــه زندگـــی کـــردم. وقتـــی 
بـــه اســـترالیا آمدیـــم، هـــدف مـــن فقـــط 
داشـــتن یـــک زندگی خـــوب، تحصیل و 
کمـــک بـــه خانـــواده ام بـــود. وقتـــی برای 
اولین بار بـــه آنجا نقل مکان کردیم، به 
آدلایـــد رفتیـــم و خانه ما برق نداشـــت. 
بـــرای روشـــن کـــردن بـــرق بایـــد از کارت 
اســـتفاده می کردیم، اما نمی دانســـتیم 
چگونـــه از آن اســـتفاده کنیـــم. از آنجـــا 
نـــم. در  تصمیـــم گرفتـــم بـــرق بخوا
اســـترالیا کـــه کشـــور سرســـبزی اســـت 
خیلـــی راحـــت می تـــوان زمیـــن فوتبـــال 

پیـــدا کـــرد و ما آنجا تمریـــن می کردیم و 
خیلـــی زود مربی هـــا بـــه مـــن گفتند که 
اســـتعداد دارم و حتـــی می توانـــم بـــرای 

تیـــم ملـــی اســـترالیا بـــازی کنم.« 
او دربـــاره حضورش در ایـــران می گوید: 
»یـــک روز اتفاقـــی مدیربرنامه هایـــم به 
مـــن گفت کـــه از ایـــران و تیم ســـپاهان 
پیشـــنهاد دارم. یـــک باشـــگاه بـــزرگ در 
یـــک لیگ بـــزرگ. ســـرمربی تیـــم خوزه 
مورایـــس اســـت کـــه بـــا ژوزه مورینیـــو 
در رئـــال مادریـــد و چلســـی کار کـــرده 
اســـت. او بـــه مـــن گفـــت اگر بدرخشـــم 
خیلی جا بـــرای پیشـــرفت دارم و خیلی 

بـــه مـــن انگیـــزه داد و بـــه همیـــن خاطر 
می خواهـــم خیلی تاش کنـــم تا خودم 
را در ایـــران و ســـپاهان نشـــان دهـــم. 
حضـــور در ســـپاهان یـــک قـــدم عالـــی 
بـــرای کمـــک بـــه خانـــواده ام اســـت. از 
زمانـــی کـــه بورونـــدی را تـــرک کـــرده ام، 
والدینـــم ســـخت تـــاش کرده انـــد تا به 
مـــا بچه ها زندگـــی راحتی بدهنـــد. الان 
هـــم پـــدر مـــن دو کار دارد. مامانـــم نیز 
همیشـــه نگـــران من اســـت. مـــن فقط 
می خواهـــم کمـــی از ســـختی های آنهـــا 
را جبـــران کنـــم و پـــدر و مـــادرم زندگـــی 

راحتـــی داشـــته باشـــند.«

بازیکن خارجی سپاهان:

لمس مرگ 
در 4 ماهگی

بـــا ایـــن شـــرایط او از رونـــد فعالیـــت 
باشـــگاهش در بـــازار نقـــل و انتقـــالات 
رضایـــت دارد: »مـــن لیســـتی تهیـــه 
کـــرده بودم کـــه تعـــداد زیـــادی از آنها را 
جـــذب کردیـــم. بایـــد از هیـــأت مدیره و 
مدیرعامـــل باشـــگاه تشـــکر کنـــم زیـــرا 
اکثر بازیکنان مدنظرمـــان را گرفته ایم 
و مـــن از ایـــن نقـــل و انتقـــالات راضـــی 
هســـتم. هر چنـــد برخی ادعا داشـــتند 
کـــه اســـتقال خوزســـتان در نقـــل و 
انتقـــالات خیلـــی هزینـــه کـــرده اســـت 
امـــا مـــن ایـــن مســـأله را کامـــاً تکذیب 
می کنـــم و از طـــرف خـــودم به ســـازمان 
لیـــگ ایـــن مجـــوز را می دهم کـــه مبلغ 
قـــرارداد مـــا و همـــه تیم هـــا را رونمایـــی 
کنـــد تـــا مشـــخص شـــود هـــر باشـــگاه 

چقـــدر هزینـــه کـــرده اســـت.«
به نظر می رســـد اهداف این باشگاه به 
جـــز صعود به لیگ برتـــر در دو موضوع 
خاصـــه می شـــود: »در هـــر تیمـــی کـــه 
حضـــور پیـــدا می کنـــم از مـــن دو توقـــع 
وجـــود دارد، اینکـــه هـــم بومی گرایـــی 
و هـــم جوانگرایـــی کنـــم. بـــه همیـــن 
دلیـــل مـــا در اســـتقال خوزســـتان دو 
هدف گـــذاری را انجـــام داده ایـــم. اول 
اینکـــه در تیم اصلی از تمام ظرفیت ها 
بـــرای تقویـــت تیـــم اســـتفاده کنیـــم و 
بازیکنانـــی از داخـــل و خـــارج از اســـتان 
را جـــذب کنیـــم. در هـــدف دوم هـــم به 
جوانـــان و بازیکنان اســـتان و بومی زیر 
23 ســـال میدان و بهـــا بدهیم و آنها در 
دو اردویـــی کـــه مـــا داشـــته ایم همـــراه 

تیـــم بوده انـــد.«
ایـــن تیـــم اردوهـــای آماده ســـازی اش را 
برگـــزار کـــرده و حـــالا مهیـــای بازی هـــای 
تدارکاتـــی می شـــوند: »مـــا دو اردو در 
تهران داشـــتیم که در اردوی دوم چهار 
بـــازی برگـــزار خواهیـــم کـــرد. دوازدهـــم 
مـــرداد بـــا نفـــت آبـــادان، پانزدهـــم بـــا 
19 مـــرداد بـــا   ، شـــهرداری آســـتارا
شـــهربابک و 22 مـــرداد هـــم کـــه بعـــد 
از قرعه کشـــی یـــک بـــازی دیگـــر انجـــام 

می دهیـــم.«
پورموســـوی بـــر ایـــن بـــاور اســـت کـــه 
از الان نمی تـــوان مدعیـــان اصلـــی 
صعـــود به لیـــگ برتر را حتی بر اســـاس 
خریدهای شـــان معرفـــی کـــرد: »هیـــچ 
چیـــز از هم اکنـــون مشـــخص نیســـت. 
در فصلـــی کـــه با اســـتقال خوزســـتان 
قهرمـــان شـــدیم تیـــم جوانـــی بســـته 
بودیـــم اکنـــون هـــم در لیـــگ یـــک 
شـــرایط همین گونه اســـت. اصاً قابل 

پیش بینـــی نیســـت.«
پورموســـوی در مـــورد جنجال هایی که 
در بازی های تدارکاتی پیش فصل بین 
تیم های لیگ برتر بـــه وجود آمده، این 
طـــور توضیـــح می دهـــد: »علـــت اصلی 
جنجال هـــا ایـــن اســـت کـــه احترام ها از 
بین رفته اســـت. کمیتـــه انضباطی هم 
برخـــورد قاطعی با متخلفـــان نمی کند. 
مـــن قصد نداشـــتم تـــا روز قرعه کشـــی 
لیـــگ مصاحبـــه ای انجـــام بدهـــم امـــا 
اکنـــون می خواهـــم در روز قرعه کشـــی 
لیگ یک از دست اندرکاران مسابقات 
و اهالـــی لیـــگ گایـــه کنـــم که چـــرا این 
همه پشـــت ســـر مســـابقات لیگ یک 
حـــرف و حدیـــث وجـــود دارد. برخـــی به 
لیـــگ یـــک بـــه چشـــم تبعیـــدگاه نـــگاه 
می کننـــد در حالـــی کـــه اصـــاً اینگونـــه 
نیســـت. در لیـــگ دســـته اول هـــم 
فعالیـــت ورزشـــی و مســـابقات انجـــام 
می شـــود و حتی شـــرایط برای تیم های 
لیـــگ یـــک بســـیار ســـخت تر از لیـــگ 
برتـــر اســـت زیرا در این لیـــگ از بین 18 
تیـــم فقـــط 2 تیـــم صعـــود می کننـــد اما 
در لیـــگ برتـــر 7-8 تیم ادعای قهرمانی 
و کســـب ســـهمیه دارنـــد و بقیـــه بـــرای 
ســـقوط نکردن مبارزه می کنند و فرقی 
برای شـــان نمی کنـــد که هشـــتم شـــوند 
یـــا نهـــم. شـــرایط رقابـــت در لیـــگ یـــک 

بســـیار ســـخت تر اســـت.«
ســـرمربی اســـتقال خوزســـتان انتظار 
دارد که فدراســـیون به جای هفته های 
پایانی از همین ابتدا بازرسان ویژه اش 
را بـــرای رصـــد مســـابقات اعـــزام کنـــد: 
»چـــرا مســـئولان فدراســـیون همیشـــه 
نـــی لیـــگ یـــک  یا در هفته هـــای پا

می گویند بازرس ویژه برای مســـابقات 
می فرســـتیم؟ خـــب از روز اول چنیـــن 
کاری را انجـــام بدهنـــد، اگـــر شـــک و 
شـــبهه ای هم در مورد فردی وجود 
دارد اصـــاً بـــه ایـــن شـــخص اجازه 
فعالیت ندهند و او را خانه نشین 
کنند. در گذشـــته اگر فردی را در 
لیگ برتر محـــروم می کردند آن 
شخص به لیگ یک می آمد و 
مربیگری می کـــرد که این کار 
اشتباهی بود چون متخلف 
باید مجازات و خانه نشـــین 

شـــود نـــه اینکـــه فکـــر کننـــد لیـــگ یک 
تبعیـــدگاه اســـت. همه تیم هـــای لیگ 
یـــک در رقابـــت شـــرافتمندانه زحمت 
می کشـــند و باید حـــرف و حدیث ها در 
مـــورد این مســـابقات برطرف شـــود.«

ســیروس پورموســوی ســرمربی تیــم فوتبــال اســتقال خوزســتان مدعی اســت که برخــاف ادعــای بعضی ها این تیــم هزینه های 
میلیاردی نداشــته اســت. او در این باره می گوید: »خوشــبختانه در لیگ یک چنین فضایی نیســت. من نشــنیده ام که در نقل و 
انتقالات لیگ یک بازیکنی بیشــتر از 2 میلیارد تومان قرارداد داشــته باشــد. اکثر تیم ها شــرایط معقولی داشــته اند و خوشبختانه 
فضای لیگ برتر در لیگ یک ایجاد نشــده اســت و به قول معروف شــاهد نقل و انتقالات هیجانی در لیگ یک نبوده ایم. ســقف 

قــرارداد بازیکنــان ما حــدود یک میلیارد تومان بوده اســت.«

 برخی به لیگ یک 
به چشم تبعیدگاه 

نگاه می کنند 
در حالی که اصلاً 
اینگونه نیست. 

در لیگ دسته 
اول هم فعالیت 

ورزشی و مسابقات 
انجام می شود و 
حتی شرایط برای 

تیم های لیگ یک 
بسیار سخت تر از 

لیگ برتر است زیرا 
در این لیگ از بین 
18 تیم فقط 2 تیم 

صعود می کنند 
اما در لیگ برتر 

7-8 تیم ادعای 
قهرمانی و کسب 

سهمیه دارند و 
بقیه برای سقوط 

نکردن مبارزه 
می کنند

 zمصاحبه


